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1 Val av justeringsmän 

 Sekreterare och ordförande 

 

2 Genomgång av föregående protokoll  

Gert-Ove gick igenom detta. Bokningssystem för websidan verkar vara för avancerat för att det 

ska vara lönsamt att införa. Anders Axelsson har haft kontakt med Skanova och de har lovat att 

åtgärda allt kvarstående innan städdagen den 23/9.  

 

3 Ekonomirapport  

Mats lämnade in en ekonomirapport som visar 455000 på kontot för tillfället.  

Enligt Mats så är det inga problem att köpa in den klippare som efterfrågas nedan under övrigt. 

Det finns för tillfället ingen kö till uppställningsplatserna och alla är uthyrda. 

 

4 Inför underhållsdagen 23 september 

 Vi kom fram till att vi inte målar sopskåpen då det kommer att medföra ytterligare underhåll. 

 Gert-Ove har kontaktat Leva som har lovat att sköta Dona-dammen. 

 

5 Övrigt 

Område sydväst har ett förslag på att skaffa in en gemensam gräsklippare för att kunna sköta de 

stora gräsmattorna på området då de små trädgårdsklipparna inte orkar med det ibland tjocka 

gräset. Förslagsvis en Klippo då de inte rostar sönder efter ett par år. 

 

Nästa styrelsemöte 19/11 2017 

 

  

Ordf. tackar för visat intresse och avslutar mötet. 

 

 

Vid protokollet:___________________  Justeras: _____________________ 

  Lars-Inge Carlsson                  Gert-Ove Forsberg 

 

 


